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PROTOKÓŁ Nr XVII/07 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 19 grudnia 2007r. 

w godz. 15 15 – 1800 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2  do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych oraz przybyłych 
zaproszonych gości stwierdzając, Ŝe na statutowy stan 15 radnych obecnych jest  
14-tu radnych, jeden nieobecny usprawiedliwiony co stanowi sesję prawomocną do 
podejmowania uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad :  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Prezentacja policjantów kontraktowych Rewiru Dzielnicowych  

w Ornontowicach. 
6. Wręczenie nagród osobom nagrodzonym za osiągnięcie wysokich wyników 

sportowych we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym. 
7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
8. Podsumowanie działalności Rady Gminy za 2007 rok. 
9. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
10. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie : 
a) Przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ornontowice na lata 2007-2015, 
b) Zmian budŜetu gminy na rok 2007. 
12. Sprawy bieŜące.  
13. Interpelacje radnych. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zakończenie sesji. 

 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęte jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ad. 4 
Podczas ostatniej sesji nie wpłynęły interpelacje. 
 
Ad. 5 
Wójt oznajmił, Ŝe z uwagi na sytuację w KWK „Budryk” policjanci zabezpieczają tam 
prowadzoną przez górników akcję protestacyjną, toteŜ nie mogli wziąć udziału  
w sesji. Następnie Wójt odczytał i wręczył list gratulacyjny starszemu 
posterunkowemu..... (fragment wycięty w związku z ochroną danych osobowych),  
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który przeprowadził akcję ratującą Ŝycie mieszkańca Ornontowic po wypadku, w dniu 
30.04.2007r.  
 
Ad. 6 
W tym punkcie wręczono dyplomy osobom uhonorowanym za osiągnięcie wysokich 
wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady odczytał protokół Nr 3/07 z wspólnego posiedzenia komisji 
stałych z 13 grudnia br. a następnie Przewodniczący Komisji, które miały swoje 
posiedzenia od ostatniej sesji odczytali protokoły.  
 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady odczytał informację dot. podsumowania pracy Rady Gminy  
w roku 2007. 
 
Ad. 9 
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy  
i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi 
załącznik nr 3  do protokołu . 
 
Ad. 10 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy oddał głos 
Pani Skarbnik, która przedstawiła zestawienie dochodów na dzień 19.12.2007r., 
którego treść stanowi załącznik nr 4  do protokołu . 
 
Ad. 11. 
Radni dyskutowali nad projektami uchwał:  
 
a) przyj ęcia „Strategii Rozwoju Gminy Ornontowice na lata 20 07 – 2015”. 
 
Kierownik WPiPF omówiła pokrótce wprowadzone zmiany do projektu uchwały, 
zgodnie z sugestiami radnych. Radny Nocoń zapytał czy nie byłoby dobrze zebrać 
opowiadania z Ornontowic i utrwalić je w formie broszury. Kierownik Wydziału 
odparła, Ŝe zamysłem było utrwalenie głosu, gwary śląskiej, nie chodziło w tym 
przypadku o zdjęcia a o nagranie dźwięku.  
 
W związku z brakiem dalszych uwag przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała Nr XVII/114/07 w sprawie: przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy 
Ornontowice na lata 2007 – 2015” na stan 14-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5  do protokołu.  

 
b) zmian bud Ŝetu gminy na rok 2007. 
 
Pani Skarbnik zapoznała zebranych z projektem uchwały w sprawie zmian budŜetu 
gminy na rok 2007. Wspomniała, Ŝe powyŜszy projekt przygotowany został na 
wniosek Wójta Gminy po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji BudŜetu i Mienia. 
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Przewodniczący Rady zapytał o kwotę 10 tys. zł, jaka przeznaczona została na 
współfinansowanie zakupu samochodu dla policji. Wójt wyjaśnił, Ŝe składka dot. 
samochodu do obsługi wideorejestratora, który ma otrzymać Komenda Powiatowa w 
Mikołowie. Składka uiszczona będzie przez wszystkie gminy Powiatu - po 10 tys. zł. 
Samochód w 2008 roku zostanie doposaŜony w wideorejestrator. Wójt wspomniał, Ŝe  
dysponuje porozumieniem pom. Komendą Wojewódzką a Wójtem Gminy  
w Ornontowicach (do podpisania po ewentualnym podjęciu uchwały przez Radę 
Gminy).  
 
Radny Nowak wyraził swe wątpliwości czy taki zakup nie powinien być finansowany  
z budŜetu państwa. Wójt odparł, Ŝe zgadza się ze zdaniem radnego, ale 
jednocześnie podkreślił, Ŝe wiele takich spraw finansowanych przez Państwo być 
powinno, a jednak tak nie jest.  
 
Radny Kaczor zauwaŜył, Ŝe w przyszłości takie składki powinny być uzaleŜnione od 
ilości mieszkańców. Wójt potwierdził w/w opinię, dodał jednocześnie, Ŝe w tej 
konkretnej sytuacji było za mało czasu na rozwaŜanie wszystkich wariantów.  
 
Radny Nowak zapytał o zmniejszenie wydatków na ZUP, jakie były w ogóle 
planowane dochody, jaki to jest procent zmniejszenia. Odpowiedzi udzieliła Pani 
Skarbnik, stwierdzając, Ŝe w przedszkolu duŜo dzieci korzysta obecnie z pełnego 
wyŜywienia, powoduje to niŜszą opłatę stałą. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała Nr XVII/115/07 w sprawie: zmian budŜetu gminy na rok 2007 na stan 
14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6  do 
protokołu. 
 

Ad. 12 
Dalszy ciąg projektów uchwał: 
 
a) w sprawie: ustalenia najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego i warto ści 
punktu celem sporz ądzenia tabeli miesi ęcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego dla pracowników placówek o światowych nie b ędących 
nauczycielami oraz dla pracowników Gminnego O środka Pomocy Społecznej, 
Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy, Zakładu Usługowo -Pomocniczego dla 
Jednostek O światowych, Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodoci ągowej 
oraz Świetlicy Profilaktyczno - Wychowawczej i Terapeutyc znej  
w Ornontowicach. 
 
Projekt omówiła pokrótce Sekretarz Gminy. 
 
Radny Nowak zainteresowany był skąd wynikają stawki wartości punktu. Pani 
Sekretarz odparła, Ŝe są to propozycje zainteresowanych Kierowników 
przedstawione Wójtowi Gminy a jednocześnie realny obraz kształtujących się płac 
podwyŜszony o wskaźnik inflacji. Ta uchwala nie jest jednoznaczna z podwyŜką dla 
kaŜdego pracownika. W jednostkach sporządzone są równieŜ regulaminy 
wynagradzania pracowników.  
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W związku z brakiem dalszych uwag przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała Nr XVII/116/07 w sprawie: ustalenia najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego i wartości punktu celem sporządzenia tabeli miesięcznych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników placówek oświatowych 
nie będących nauczycielami oraz dla pracowników Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej, Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy, Zakładu 
Usługowo-Pomocniczego dla Jednostek Oświatowych, Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Wodociągowej oraz Świetlicy Profilaktyczno - Wychowawczej  
i Terapeutycznej w Ornontowicach, na stan 14-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 

 
b) w sprawie: wydania opinii w zwi ązku z projektem Uchwały Rady Miasta Ruda 
Śląska w sprawie likwidacji Poradni Okulistycznej Samo dzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rudzie Śląskiej z siedzib ą przy ul. Lipa 2. 
 
Przewodniczący odczytał pismo z Urzędu Miasta Ruda Śląska w tej kwestii po czym 
zarządził głosowanie nad wydaniem opinii pozytywnej. 
 
W wyniku głosowania „za” opowiedziało się 0 radnych, przeciw - 3 a wstrzymało się 
11-tu radnych. Z uwagi na powyŜsze Przewodniczący zarządził głosowanie nad 
negatywną opinią: 
 

Uchwała Nr XVII/117/07 w sprawie: wydania opinii w związku z projektem 
Uchwały Rady Miasta Ruda Śląska w sprawie likwidacji Poradni Okulistycznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rudzie Śląskiej  
z siedzibą przy ul. Lipa 2, na stan 14-tu radnych została przyjęta 11 głosami 
za, przy 0 przeciwnych i 3 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 8  do 
protokołu . 
 

cd. spraw bieŜących: 
 
Radny Zientek  oznajmił, Ŝe otrzymał podziękowanie złoŜone na jego ręce za pomoc 
w organizacji II Otwartych Mistrzostw Śląska WuShu. Wspomniał teŜ, iŜ jest 
moŜliwość utworzenia Centrum WuShu w Ornontowicach – przekazał właściwe 
pismo na ręce Wójta. 
 
Ad. 13 
Wpłynęła interpelacja radnego Kotyczki , odnośnie budowy kanalizacji sanitarnej  
i deszczowej – zlewnia Ornontowice Południe podzlewnia K3 zad. II. Interpelacja 
została przekazana na ręce Zastępcy Wójta.  
 
Ad. 14 
W wolnych głosach i wnioskach głos zabrali: 
 
Radny Bijak  – przekazał informacyjnie kilka informacji z zakresu spotkania  
w Zarządzie Głównym Związków Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Warszawie.  
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Kierownik Wydziału Promocji i Pozyskiwania Funduszy Aleksandra Malczyk  podała 
kilka informacji nt. gali finałowej Kuchni Regionalnych, która odbyła się w Warszawie. 
Gmina Ornontowice miała tam swoje stanowisko promocyjne.  
 
Radny Jaskółka  podziękował za doświetlenie ul. Krótkiej. 
 
Wójt  zachęcił do czytania „Głosu Ornontowic”, nawiązał takŜe do Śląskiej Kapituły 
Smaku. 
 
Przewodnicz ący Rady : 

• wspomniał, iŜ przyjmowane są wnioski dot. poprawek do Statutu Gminy 
Ornontowice, prosząc o składanie takich wniosków na piśmie, 

• oznajmił, Ŝe w miesiącu styczniu Rada zatwierdzi plan pracy Rady Gminy  
i Komisji Stałych na I półrocze 2008r., 

• wspomniał o drukach oświadczeń lustracyjnych, 
• podziękował za współpracę w mijającym roku radnym, przewodniczącym 

Komisji, Wójtowi i innym pracownikom Urzędu Gminy. 
 
 
Ad. 15  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 18.00 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 
 
 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 
 
 


